



MISSION PERMANENTE DE LA FRANCE  
AUPRES DES NATIONS UNIES

## INVITATION

### HIGH LEVEL DISCUSSION OPEN TO THE PRESS

Organized by the Permanent Mission of France to the United Nations  
in collaboration with the United Nations Framework Convention on Climate Change Secretariat

Saturday, September 26th 2015, 3pm-5pm  
NEW YORK, United Nations, North Lawn UN Building, Conference Room 6

**Citizens of the world, COP21 Actors**  
Results and prospective for a new governance  
1 day, 10.000 citizens, 97 debates, 76 countries

Christian Leyrit, *President of the French National Commission for Public Debate*,  
Björn Bedsted, *Head of the Danish Board of Technology International*,  
Yves Mathieu, *Missions Publiques agency CEO*,

World Wide Views on Climate and Energy co-coordinators  
have the pleasure to invite you to  
**the World Wide Views results report official launch**



With the participation of

- Ms. Christiana Figueres**, *Executive Secretary of the United Nations Framework Convention on Climate Change (UNFCCC)*
- Ms. Annick Girardin**, *French Secretary of State for Development and Francophony, to the French Minister of Foreign Affairs and International Development, France*
- Ms. Hakima El Haite**, *Delegate Minister to the Minister of Energy, Mines, Water and Environment, in charge of Environment, Morocco*
- Ms. Karen Florini**, *Deputy Special Envoy for Climate Change at the U.S. Department of State (invited)*
- Mr. Ronald Jumeau**, *Seychelles Ambassador for Climate Change and Small Island Developing States (SIDS) issues*
- Mr. Gérard Mestrallet**, *ENGIE CEO, member of Caring for Climate for Global Compact and Business Dialogue moderator*
- Mr. Jean-Pascal van Ypersele**, *Vice-chair of the Intergovernmental Panel on Climate Change (IPCC)*

You can follow the event live  
on the UN Web TV  
<http://webtv.un.org/#>

RSVP by 24th september  
[rachel.rouchouse@diplomatie.gouv.fr](mailto:rachel.rouchouse@diplomatie.gouv.fr)



AMERICA



EUROPE



AFRICA



OCEANIA



ASIA



MISSION PERMANENTE DE LA FRANCE  
AUPRÈS DES NATIONS UNIES

## INVITATION

### CONFÉRENCE-DÉBAT OUVERTE À LA PRESSE

Organisée par la Mission permanente de la France auprès des Nations Unies en collaboration avec le secrétariat de la Convention-Cadre des Nations Unies sur les Changements Climatiques

Samedi 26 septembre 2015, 15h-17h

NEW YORK, Nations Unies, North Lawn UN building, Conference room 6

### Les citoyens du monde, acteurs de la COP21

Résultats et perspectives pour une nouvelle gouvernance  
1 journée, 10 000 citoyens, 97 débats, 76 pays

Christian Leyrit, *Président de la Commission nationale du débat public,*  
Björn Bedsted, *Directeur des relations internationales du Danish Board of Technology,*  
Yves Mathieu, *Directeur de Missions publiques,*

Co-coordonateurs du Débat Citoyen Planétaire sur le climat et l'énergie

ont le plaisir de vous inviter au

**Lancement officiel du rapport final du Débat Citoyen Planétaire**



Avec la participation de

**Mme Christiana Figueres**, *Secrétaire exécutive de la Convention-Cadre des Nations Unies sur les Changements Climatiques (CCNUCC)*

**Mme Annick Girardin**, *Secrétaire d'Etat au Développement et à la Francophonie, auprès du ministre des Affaires étrangères et du Développement international, France*

**Mme Hakima El Haite**, *Ministre déléguée, auprès du Ministre de l'Energie, des Mines, de l'Eau et de l'Environnement, chargée de l'Environnement, Maroc*

**Mme Karen Florini**, *Envoyée spéciale adjointe pour les changements climatiques au Département d'Etat des Etats-Unis (invitée)*

**M. Ronald Jumeau**, *Ambassadeur seychellois pour les changements climatiques et la question des petits États insulaires en développement (PEID)*

**M. Gérard Mestrallet**, *PDG d'ENGIE, membre de Caring for Climate du Global Compact et modérateur du Business Dialogue*

**M. Jean-Pascal van Ypersele**, *Vice-président du Groupe d'experts intergouvernemental sur l'évolution du climat (GIEC)*

Vous pouvez suivre l'évènement  
en direct sur la UN Web TV  
<http://webtv.un.org/#>

RSVP avant le 24 septembre  
[rachel.rouhouse@diplomatie.gouv.fr](mailto:rachel.rouhouse@diplomatie.gouv.fr)



AMÉRIQUE



EUROPE



AFRIQUE



Océanie



ASIE